

BUSINESS HELPSHEET

Chinese companies setting up in the UK



如果您正在考虑在英国成立子公司，我们可以帮助您经营以及发展公司业务。我们帮助您了解英国的税务问题，介绍您有信誉的英国咨询公司，以及与您合作执行计划以实现贵公司的目标和时间安排，使您在英国成立公司更加的便捷。

我们将通过如下来帮助您专注发展英国的业务

- 帮助您在英国进行收购，包括尽职调查以及筹集资金
- 与您的法律顾问联络以确保在英国建立适当的公司结构
- 给您介绍有诚信的英国公司来减少在不熟悉领域经营的风险
- 对在伦敦首次公开发行股票(IPOs)给予意见

If you are establishing a subsidiary business in the UK, we can help you run and develop your UK operation with confidence. We can make setting-up in the UK easy by helping you to understand the tax issues, introducing you to other reliable UK advisers and working with you to implement a plan that meets your corporate goals and timescales.

We will help you to focus on developing your UK business by:

- Assisting with UK acquisitions including due diligence and raising finance
- Liaising with your own advisers to ensure that the appropriate corporate structure is established in the UK
- Reducing the risk from operating in an unfamiliar territory by introducing you to trusted UK contacts
- Advising on IPOs on the London markets.

我们提供

完备的服务来帮助您达到长期目标

记账和按季或按月管理账目服务来为您提供可靠的财

- 务信息
- 协助公司成立以及秘书服务
- 记账和按季或按月管理账目服务来为您提供可靠的财务信息
- 协助公司成立以及秘书服务
- 国际背景下的税务咨询，解释英国和其他国家的税法对您业务的影响
- 房地产专家小组帮助您找到合适的办公地址
- 理财小组可对您投资策略给予建议
- 并且针对单个企业或者集团企业账户提出不同的审计以及解决方案
- 其它的您可能需要的服务 比如增值税 人力资源顾问 外包业务，薪资以及准备账目等

Menzies会计师事务所

Menzies是浩信国际(HLB International)的英国成员，专门负责伦敦以及英国东南地区的业务。成立于1912年，Menzies是英国最大的针对私有企业的会计及咨询的区域事务所之一。我们专注于中级市场，在协助海外公司在英国市场进行扩张方面拥有着丰富的经验。Menzies是浩信国际的“全球中国服务”的重要参与者。我们共有35名合伙人和300多名员工，其6家办公室分布在伦敦及英国最繁华的东南部地区，是中国企业在英国设立和扩张的门户。

浩信国际 (HLB International) -“全球中国服务”

成立于1969年的浩信国际是由独立会计师事务所和商业顾问机构组成的全球性网络。浩信国际成员分布在全世界100多个国家，共有超过1,900名合伙人，14,000名员工，以及500家办事处，为全球客户提供有关会计审计、税务咨询、普通财务和金融管理顾问等多方面的服务。

HLB浩信国际强调高品质成员网络、一站式联络、一条龙服务和丰富的跨国服务经验。定位于中级市场，第一个在全球范围内统一品牌的“全球中国服务”，帮助中小型企业国际化。

浩信国际在大中华地区的成员服务大量本地上市公司，并协助公司在海内外上市融资。Menzies以及HLB中国成员紧密合作，帮助中国公司海外扩展，实现它们在英国发展业务的长期目标。

What we provide

A comprehensive service which will help you to achieve your long term goals

- Bookkeeping and quarterly or monthly management accounts to provide reliable financial information.
- Company formation and secretarial services.
- UK tax advice set within an international context, giving you an explanation of how UK and foreign tax legislations interact to affect your business.
- Our specialist Real Estate team can assist with your office acquisition.
- Our specialist Wealth Management team can advise on investment strategies.
- Audit and assurance solutions designed for single company or group accounts.
- Additional services that you might need, such as VAT, HR consultancy, outsourcing, payroll and accounts preparation.

About Menzies LLP

Menzies is the UK member of HLB International for London and South East England. We specialise in the mid tier market and have a history of helping overseas companies with their expansion into the UK markets. Menzies is a key stakeholder of HLB Internationals Global China Service, as the gateway of Chinese companies looking to establish and grow in the UK. Menzies is one of the UK's largest regional firms of accountants and advisers to privately owned businesses. We have 35 partners and over 300 staff operating from 6 offices covering England's most affluent regions. Founded in 1912, we have been operating for over 100 years.

HLB International – Global China Service

Formed in 1969, HLB International is a worldwide network of independent professional accounting firms and business advisers. The network comprises member firms in over 100 countries which, collectively, have over 1,900 partners with 14,000 staff in 500 offices.

HLB International is the world's first mid-market network to have developed a consolidated global China Service platform supported by its member firms. The group provides a comprehensive range of services designed for companies seeking international growth opportunities. These include auditing, taxation, accounting and general and financial management advice.

HLB's International members in Greater China act for many listed companies and have been engaged in a large number of IPOs. The combined expertise of

Menzies and HLB's International member firms in China result in a thorough understanding of the practicalities of helping Chinese companies expand overseas and achieve their long term goals for developing business in the UK.

For further information, contact:
更多信息，请联系：

Nick Farmer
International Tax Partner
E:nfarmer@menzies.co.uk

尼克•费尔门
国际税务合伙人
E:nfarmer@menzies.co.uk

Andrew Denley
HLB International Contact Partner
E:adenley@menzies.co.uk

安德鲁•邓利
国际联系合伙人
E:adenley@menzies.co.uk

Disclaimer:

This brief summary information provides an indicative guide only and is not a substitute for obtaining specific professional advice and no representation or warranty, expressed or implied, is made as to its accuracy or completeness. You should consult a Menzies LLP representative before taking any action based on the information contained herein and it is recommended that appropriate overseas advice should also be separately sought. The tax rates, thresholds and time limits referred to are correct at the date of publication (November 2013) but may change over time.